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Consilier General:
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In conformitate cu Articolul 225, alin. (2) din Ordonanta de Urgenta
nr.57/2019, privind Codul administrativ,
"Fiecare consilier local, respectiv consilier judetean, precum si viceprimarii, respectiv
vicepresedintii consiliului judetean sunt obligati sa prezinte un raport anual de
activitate, care este facut public prin grija secretarului general al unrtatii / subdiviziunii
administrativ-teritoriale."

Pe 29.10.2020 am depus juramantul In calitate de consilier general, in
Consiliul General al Municipiului Bucuresti.
Am fost aleasa pe lista de consilieri a Partidului Social Democrat (PSD) la alegerile

locale din 27 septembrie 2020.

In conformitate Hotararea Consiliufui General al Municipiului Bucuresti nr.
384/02.12.2020, fac parte din:



Comisia de sanitate, sport si protectie sociala
Comisia pentru mediul de afaceri, comert, turism si protectia consumatorilor

Participarea la sedintele Corisiliului General al Municlpiului Bucuresti si la
sedintele comisiilor de specialitate:

-Am particjpat la toate sedintele ordinare ale Consiliului General al Municipmlui
Bucuresti din perioada 21 decembrie 2020 -27 decembrie 2021.

-Am particjpat la toale sedintele Comisiei de sanatate, sport si protectie sociala si
ale Comisiei pentru mediul de afaceri, comert, turism si protectia consumatorilor, care
au dezbatut proiecte de pe ordinea de zi a sedintelor ordinare.

-Am participat la majoritatea sedintelor extraordinare si extraordinare convocate de
Indata ale Consiliului General al Municipiului Bucuresti din perioada 21 decembrie
2020 - 27 decembrie 2021. Exceptie au facut doar sedintele la care decizia colectiva
a grupului de consilieri PSD a fost sa absenteze, ca manifestare publica a
dezacordului in r a port cu proiectele supuse la vot sau maniera de organizare a
sedintelor.

-Am convocat, alaturi de colegii mei consilieri general! PSD, sedinte
extraordinare pentru a popune anumite masuri urgente, precum
inceperea programului de dezinfectie - dezinsectie - deratizare sau pentru
continuarea unor proiecte care au fost abandonate.

Proiecte de hotarare:
Impreuna cu consilierii de la Partidul Social Democrat am initial urmatoarele proiecte de

hotarare:
- project de hotarare privind aprobarea construirii Hub-urilor Culturale in parcurile si

spatiile libere de pe raza Municipiutui Bucuresti;
- protect de hotarare privind solicitarea catre Guvernul Romaniei de emitere a unei

hotarari privind trecerea unor imobile in care isi desfasoara activitatea unele unitati
sanitare in administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuresti;
- protect de hotarare privind acordarea unor stimulente financiare personalului medical si

auxiliar implicat in diagnosticarea si tratarea pacientilor diagnosticati cu COV1D-19.
precum si a personalului medical angajat in cadrul ASSMB detasat la institutii implicate
inluptacuCOVID-19;
- protect de hotarare privind aprobarea finantarii de la BugetuI Municipiului Bucuresti a

Programului Unitar de Actiune pentru Deratizare si Dezinsectie in anul 2021
- protect de hotarare privind demararea procedurilor de identificare si achizitie a sase

terenuri, cate unul in fiecare sector, in vederea construirii a sase parcuri in zonele
pe rife rice ale Municipiuiui Bucuresti;

-proiect de hotarare pentru folosirea energiei geotermale de adancime in eficienttzarea
serviciului public de alimentare cu energie termica In Municipiul Bucuresti;
- project de hotarare privind aprobarea infiintarii Centrului Municipal de Tip Respiro-serviciu

social destinat persoanetor aduite cu dizabilitati in subordinea Directiei Generale de Asistenta
Sociala a Municipiuiui Bucuresti;
- project de hotarare privind majorarea cu 100% a alocatiilor de hrana pentru consumurile

colective din unitatile sanitare publice aflate in administrarea ASSMB

Constientizand nevoile administratiei si ale cetatenilor din Bucuresti, am incercatjmpreuna
cu colegii mei consilieri generali, sa construim un proiect de buget care sa acopere cerintele
tuturor institutiilor aflate in subordinea PMB.Astfel, am depus, alaturi de colegii mei din PSD,
peste 40 de amendamente referitoare la cultura, educatie, domeniul medical, infrastructura
transportul public, subventii, serviciul de termie, asistenta sociala, sport



Relatia cu cetatenii:
Avand in vedere contextut pandemic, intalnirile cu cetatenii s-au desfasurat,
preponderent, online. Am sustinut audiente.in care am abordat, impreuna cu
bucurestenii, teme de interes pentru comunitate, precum:
sanatate.problemeleserviciului de termie.
Am organizat, cand situatia epidemiologica a permis, intalniri fizice cu cetatenii si am
mers prin oras, stand de vorba cu acestia si ascultand nevoile lor pentru a le discuta
in cadrul CGMB si a le rezolva.

Social media
Printre obiectivele asumate, mi-am propus si asigurarea accesului neingradrt al

cetatenilor la informatiile de interes public. Astfel, am avut peste 300 de postari pe
Facebook prin care am abordat diverse teme si am informat bucurestenii cu privire
la proiectele dezbatute. De asemenea, am atentionat referitor la actiunile conducerii
administratiilor atat de sector, cat si generate.

Enciu Mihaela
Consilier general PSD


